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PROTOKÓŁ Nr 77  

z obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 23 października 2023 roku 

 

 

Obrady LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 23 października 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 812 do godz. 817. 

 

Obradom LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rober Dziedzic – 

wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXXVII Sesji Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie wraz                                   

z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXXVII Sesji Rady Gminy Rusiec – 8 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXXVII Sesji Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Ciężka Aneta 

2. Dziedzic Robert 

3. Kozieł Wojciech 

4. Skrzydlewski Paweł 

5. Szczepanik Józef 

6. Szymczak Paweł 

7. Wilczyński Jacek 

8. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

1. Bartosik Malwina 

2. Bieniek Radosław 

3. Bogusławski Bogumił 

4. Chwastowski Adam 

5. Andrzej Cywiński 

6. Wojciech Foręc 

7. Rabenda Rafał 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Radni Rady Gminy Rusiec  

2.  Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

3. Skarbnik Gminy Aleksandra Bartkowiak 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, przyjęcie jej 

prawomocności. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic, dokonał otwarcia obrad LXXVII Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXXVII Sesję 

Nadzwyczajną Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 23 października 2023 r. na godz. 800”. 

Wiceprzewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 8 radnych, co stanowi 

quorum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic, przedstawił porządek obrad LXXVII 

Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 
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Porządek obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

1. Otwarcie obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031, 

2) zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

 

Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic,  zwrócił się do Rady czy są wnioski 

do porządku obrad. 

Brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic poprosił o przegłosowanie całego 

porządku obrad, gdzie: 

„ZA” – 8 radnych   Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

 

Punkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4/1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poprosił Skarbnika o przedstawienie 

zmian w WPF. 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak WPF została dostosowana do zmian w budżecie. Chodzi o 

jedno przedsięwzięcie, tj. rozbudowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w miejscowości 

Rusiec. Po za tym uległa zmianie kwota przychodów, również została zmieniona w wpf. Po za tym 

zmiany nieliczne w budżecie przełożone na wpf. Dziękuję. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poddał pod głosowanie projekt uchwały, 

gdzie: 

„ZA” – 8 radnych   Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXVII/491/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 23 października 2023 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
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4/2. zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poprosił Skarbnika o przedstawienie 

zmian w budżecie. 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak najważniejsze zmiany w budżecie to po stronie dochodów 

wprowadzenie dotacji z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 337.890,74zł z 

przeznaczeniem na remont drogi w Prądzewie plus wkład własny zadanie bieżące łączna kwota 

planowana 604.429,00zł. Po za tym ta zmiana, o której mówiłam przed chwilą w zakresie wodociągu 

i kanalizacji. Ponadto zmiana w przychodach. Budżet na ten moment po stronie wydatków 

przekroczył już 64 miliony złotych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poddał pod głosowanie projekt uchwały, 

gdzie: 

„ZA” – 8 radnych   Ciężka Aneta, Dziedzic Robert, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, 

Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXVII/492/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 23 października 2023 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 5. Wolne wnioski i zapytania. 

Brak 

 

 

Punkt 6. Sprawy różne. 

Radny RGR Józef Szczepanik do kiedy będzie zakończona fotowoltaika. Na jakim są etapie? 

Wójt GR Damian Szczytowski termin na wykonanie to 45 dni od podpisania umowy. Mają jeszcze 

czas. Myślę, że w ciągu dwóch tygodni będzie wszystko wykonane. Jeśli pogoda na to pozwoli. 

Wiem, że w ubiegłym tygodniu było odebranych 25 instalacji. Przy kolejnych podłączeniach, będą 

kolejne odbiory. 

 

 

Punkt 7. Zakończenie obrad LXXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic, podziękował Radzie Gminy Rusiec, 

Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXXVII Sesji Nadzwyczajnej 

Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła:  Monika Pawlak 


